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Referat af Repræsentantskabsmøde i Dansk Taekwondo Forbund 

Afholdt lørdag d. 25. maj 2024 i Idrættens Hus, Brøndby Stadion 20, 2605 Brøndby 

Repræsenteret: 
61 klubber – 95 deltagere heraf 7 bestyrelsesmedlemmer. Der var 86 stemmeberettigede tilsted i alt. 

 
Formand Mireille Enggaard Kempf bød velkommen. 

 

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslår Søren Gøtzsche – valgt uden modkandidat 

a. Valg af referent, Keld Andreassen fra IKC - valgt uden modkandidat 

b. Vedtagelse af forretningsordenen  
 
Claus Thomsen, Næstved: Pointerede at årsregnskabet manglede, samt udsendelsen af ændringsforslag 
kom for sent ud. Der er rod i antal licenser og antal stemmer i forhold til antal betalte licenser. 

Herdis Linde Jensen, Svendborg: De oplever også at der er rod i betaling og opkrævning af antal licenser 
og antal stemmer. 

Kommentarerne blev besvaret og taget til efterretning. 
 
Forretningsordenen blev herefter godkendt – og der var ingen yderligere ændringsforslag 
 

Valg af stemmetællere – Mikkel Køster udviklingskonsulent, Jacob Dyg fra Kolding TDK samt Ove 
  Jensen, kritisk revisor.  

 

2. Formanden aflægger bestyrelsens beretning 

Se formandens beretning her – beretningen er godkendt. 

Ungerådet 
Flyttet administrationen og regnskab over i IKC 
Talent udvikling, udviklingscentrene 
Konkurrencestruktur 
Breddeudvalg 
Sommerlejr 
Dommeruddannelse 
Forskellige sager i Ordens- og amatørudvalget har taget en del tid. 
Store sportslige præstationer 

Thomas Bach, Næstformand i DIF:  
Tusind tak for det arbejde I gør ude i klubberne som frivillige, og tusind tak for jeres fremmøde til dette 
repræsentantskabsmøde. Det er dejligt at komme ud og besøge forbundene og se den store aktivitet og 
udvikling der foregår. Tak for det gode samarbejde mellem DIF, IKC og bestyrelsen. Dejligt at vi igen er 
med til OL med kæmpere indenfor Taekwondo. Fremhævede det store arbejde i DIF, men det politiske 
program for de næste 5 år, og den kommende strategiperiode. Unges indflydelse og konkurrencestruktur, 
samt samfundsmæssigt engagement. 
 
Spørgsmål og kommentarer fra salen: 
 
Herdis Linde Jensen, Svendborg: Hvornår er personerne til Ungerådet blevet valgt? Og hvordan går det 
med medlemssystemet? 

Mikkel Køster: Dette bliver behandlet under 4. 

https://difacad.sharepoint.com/sites/IKC/DTaF/Repræsentantskabsmøder/2024/Beretninger/Bestyrelsesberetning%202023.pdf
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Claus Thomsen, Næstved: Havde et længere indlæg med kommentarer og spørgsmål til beretningen. 
Bestyrelsen svarede på kommentarerne og spørgsmålene. 
 
Philip Reyes, Hwarang Tigers: Aktiviteter for ukrainske flygtningen. Kan kun anbefales, det er en stor 
succes. 
 
Herefter blev beretningen enstemmigt godkendt. 
 
 
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab 

Formand Mireille fortalte om de udfordringer der havde været med at få Årsrapporten. Repræsentant fra 
Ernest og Young (EY), Ulrik Benedict Vassing, gav en status på hvor langt man var nået. Bestyrelsen, de 
kritiske revisorer og EY skal nu arbejde samen for at få afsluttet regnskabet.  

Dirigenten foreslog at man udsatte punktet og indkalder til et ekstraordinært repræsentantskabsmøde, 
virtuelt, hvor man så kan behandle årsrapporten. 

Der var ikke indkommet bemærkninger fra de kritiske revisorer, men kritisk revisor Hedis Linde Jensen, 
oplæste deres bemærkningerne til regnskabet, som de mener at have sendt ind. 

David Coupar: Stor tak til hjælpen fra IKC-regnskab, de har gjort et stort arbejde for at få regnskabet 
færdigt. 

Tarik stillede spørgsmål til de kritiske revisorernes arbejde 
Dirigenten svarede at de kritiske revisorer kommer med udtalelse til regnskabet. EY kigger på om det er 
bogført korrekt.  

Dirigenten stoppede for yderligere spørgsmål og kommentarer fra salen, dem må man stille på det 
ekstraordinære repræsentantskabsmøde, der vil blive afholdt virtuelt online hurtigst muligt, når årsrapporten 
er færdig og godkendt. 

Formand Mireille opfordrer til samarbejde, så vi kan komme i mål med årsrapporten. 

a. Gennemgang af udtalelsen fra de kritiske revisorer 

De kritiske revisorer havde efterfølgende talt med EY og der var kommet en udtalelse: 

”Vi kan godkende regnskabet som er revideret af EY. 
De kritiske revisorer skal stadig komme med bemærkninger og disse skal offentliggøres med regnskabet. 
Hvis de kritiske revisorers bemærkninger giver anledning til det, så skal der indkaldes til et ekstraordinært 
repræsentantskabsmøde.” 
 
EY skal også kommentere de kritiske revisorers bemærkninger. 
 

Spørgsmål og kommentarer fra salen: 
 
Claus Thomsen, Næstved: tre spørgsmål, medlemskontingenter-licenser, talent og elite, 
formandskongressen. 
Hvad er årsagen til det? 
Medlems EY svarede: Det er ikke vurderet at det giver anledning til noget der skal rettes i regnskabet. 
Talent og Elite v. Tarik Setta: Årsagen er vi har fået tilskud fra DIF og Team Danmark 
Formandskongressen v. Mikkel: Det er budgetteret i strategiaftalen spor 1 
 
EY gennemgik kort det udkastet til regnskabet, der var sendt ud. 

Forsamlingen forhåndsgodkendte hermed regnskabet. 

Forhåndsgodkendelsen af de kritiske revisorers udtalelse er betinget af, at der fremsendes en skriftlig 
bemærkning jf. lovenes § 21. stk. 2, som også indeholder EY’s skriftlige kommentarer til de kritiske 
revisorers udtalelse.  
Udtalelsen og bemærkningerne skal udsendes sammen med referatet senest 4 uger efter afholdelsen af 

  repræsentantskabsmødet jf. § 7, stk. 5. 



   Dansk Taekwondo Forbund   

Brøndby Stadion 20 • 2605 Brøndby • Tlf.: 62 65 61 31 • sekretariatet@taekwondo.dk • www.taekwondo.dk 

 

4. Vedtagelse af forbundets strategi for kommende perioder 

a. Spor 1 – Fastholdelse af børn og unge v. Mikkel Køster 
Hovedpunkterne i spor 1 blev præsenteret: 
Børnekonkurrence – stævner – video blev vist. 
Ungerådet v. Maria Kirk Jensen, Odense: redegjorde for arbejdet i ungerådet. 
Unge camp – på tværs af kampsportsforbund. 

b. Spor 2 - Organisationsudvikling og kommunikation v. Mikkel Køster 
Hovedpunkterne i spor 2 blev præsenteret: 
Organisationsudvikling og kommunikation. 
Medlemssystemet – Mentor Club 
 
c. Spor 3 - Talent og Elite, v. Sportschef Amir Rashid 
Hovedpunkterne i spor 3 blev præsenteret: 
Mikkel Køster indledte med at fortælle om Teknik, der bl.a. har arbejdet med Ranglistesystem. Der er en lidt 
svær start på alle områderne i Teknik, men der arbejdes godt fremadrettet på det. 
Amir gennemgik det historiske set up for talent og elite, og status på hvor langt man var nået. 
Herefter gennemgik Amir selve spor 3:  
UC Koncept i flere byer og det virker fint. 
Uddannelsesplan med krav og udvikling til træneruddannelsen. 
Landsholdsudtagelser og udtagelseskriterier til mesterskaber. 
Coachkoncept 

Herdis: Det nye medlemssystem – Mentor Club – hvem har udarbejdet kravsspecifikation, hvem der har 
afprøvet det og underskrevet kontrakten. 
Mikkel Køster: De involverede personer i processen har udarbejdet kravsspecifikationen og afprøvet 
systemet. Spørgsmål om licensopkrævningernes pris og GDPR med e-mail og telefonnummer blev også 
besvaret, at man opfordrer til at alle oplysninger bliver udfyldt, så forbundet kan komme i kontakt med alle i 
forhold til arrangementer etc. Bestyrelsen ved formanden har skrevet under. 

 
  Henrik Oxholm Sørensen, Kolding TDK og med i arbejdsgruppen: Henvend jer til os, så vil vi meget gerne  
  svare på jeres spørgsmål om Mentor Club. 
 

Nicole Halfdan Nielsen, Østerbro: Kan der fortælles lidt mere om Teknik. 
Bodo von Münchow fortalte om teknik og bl.a. om økonomien heri. 
 
Punktet er ikke til vedtagelse, da sporene kører i denne strategi periode inkl. 2024, så dette var blot en 
status på de tre spor. 

 

5. Vedtagelse af rammebudget for kommende regnskabsår 

Jens Rudbeck, Bestyrelsen, gennemgik rammebudgettet for 2025. 
 

Spørgsmål og kommentarer fra salen: 

Herdis Linde Jensen, Svendborg: Uheldigt det nye rammebudget ikke er blevet udsendt men kun sat på 
hjemmesiden. 

Yderligere spørgsmål og kommentarer blev besvaret og taget til efterretning af bestyrelsen. 

Der var indkommet fire ændringsforslag, blev behandlet her. 

Ændringsforslag l: Efter opklarende spørgsmål, blev forslaget blev trukket 

Ændringsforslag m: Nedstemt, kun én stemme for 

Ændringsforslag n: Nedstemt, kun to stemme for 

Ændringsforslag o: Forslaget er blevet trukket, ingen ønsker at fastholde det 
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  a. Licensernes størrelse fastsætte 

Bestyrelsen foreslår uændrede takster – Enstemmigt vedtaget. 
 

Efter besvarelse af opklarende spørgsmål blev det samlede rammebudget er hermed enstemmigt 
godkendt. 

 

6. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleanter jf. §9 

Dirigenten gennemgik valgafhandlingerne og gave derefter de enkelte repræsentanter mulighed for at 
præsentere sig selv. 
 
a. Formandsposten for 3 år. Mireille Enggaard Kempf– ikke på valg (valgt i 2023) 

b. Bestyrelsesmedlem for 3 år. David Coupar – ikke på valg (valgt i 2023) 

c. Bestyrelsesmedlem for 3 år. Tarik Setta – Villig til genvalg (valgt i 2021) 
 
d. Bestyrelsesmedlem for 3 år. Michael Gandø - ikke på valg (valgt i 2022) 

e. Bestyrelsesmedlem for 2 år. Jens Rudbeck - ikke på valg (valgt i 2023) 

f. Bestyrelsesmedlem for 3 år. Søren Dall - ikke på valg (valgt i 2023) 

g. Bestyrelsesmedlem for 3 år. Bodo Von Münchow - Villig til genvalg (valgt i 2021) 
 
h. Bestyrelsessuppleant for 2 år. Thomas Møller – Villig til genvalg (valgt i 2023 for 1 år) 
 
i. Bestyrelsessuppleant for 2 år. Therese Raffing – Ikke på valg (valgt i 2023)  

 
Udover de bestyrelsesmedlemmer der genopstiller, ønsker flg. at stille op til bestyrelsen: 

a. Therese Raffing 

  b. Murad Ahmed 

c. Jesper Christoffersen – trækker sit kandidatur. 

 
Valgresultat: 
Der er afgivet 86 stemmesedler 

Tarik Setta: 33 stemmer 
Bodo Von Münchow: 46 stemmer 
Therese Raffing: 33 stemmer 
Murad Ahmed: 55 stemmer 

Murad Ahmed og Bodo Von Münchow er hermed valgt ind i bestyrelsen for 3 år. 

Therese Raffing fortsætter som suppleant i bestyrelsen. 

 

d. Cecilie Toby (Suppleant) 

Valgresultat: 
Der er afgivet 76 stemmer her af tre blanke 
 
Thomas Møller: 43 stemmer 
Cecilie Toby: 33 stemmer 

Thomas Møller er hermed valgt ind i bestyrelsen som suppleant for 2 år. 
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7. Valg til Ordens- og Amatørudvalg jf. §11 

a. Medlem for 2 år. Morten Jensen – villig til genvalg – (valgt i 2022 for 2 år) – genvalgt for 2 år 

b. Medlem for 2 år. Jesper Kristensen – ikke på valg (valgt i 2023 for 2 år) 

c. Medlem for 2 år. Gitte Gregersen – ikke på valg (valgt i 2023 for 2 år) 

d. Medlem for 2 år. Michael Garde – villig til genvalg – (valgt i 2022 for 2 år) – genvalgt for 2 år 

e. Medlem for 2 år. Michael Duelund – ikke på valg (valgt i 2023 for 2 år) 

f. Suppleant for 2 år. Tom Jensen – Ledig – (valgt i 2022 for 2 år)  
Forslag om Anne Møller Nielsen, Nykøbing Mors TDK - enstemmigt valgt for en 2-årig periode 

 

8. Valg af Revisorer 

a. Valg af registreret eller statsautoriseret revisor jf. §21. 

i. Bestyrelsen indstiller genvalg af EY – Enstemmigt valgt 

b. Valg af 2 kritiske revisorer 

i. Kritisk revisor er på valg for 1 år. Herdis Linde Jensen - Villig til genvalg – genvalgt for 1 år 

ii. Kritisk revisor er på valg for 1 år. Ove Jensen - Villig til genvalg – genvalgt for 1 år 

 

9. Behandling af indkomne forslag 

a. Lovændringsforslag 1 – Ballerup 
Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 
 
b. Lovændringsforslag 2 – Ballerup 
Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 

c. Lovændringsforslag 3 – Ballerup 
Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 

d. Lovændringsforslag 4 – Ballerup 
Forslag 1 - Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 
Forslag 2 - Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 
 
e. Lovændringsforslag 1 – Brande 
Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 

 
f. Lovændringsforslag 2 – Brande 
Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 

 
g. Lovændringsforslag 3 – Brande 
Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 

 
h. Lovændringsforslag 1 – Svendborg 
Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 

 
i. Gangnam ændring 1 til lovændringsforslag Brande 
Efter en del kommentarer, spørgsmål og bemærkninger blev forslaget sendt til afstemning 
Forslaget sat til afstemning og blev ikke vedtaget 
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j. Gangnam ændring 2 til lovændringsforslag Brande 
Forslaget er trukket 

 
k. Gangnam ændring 3 til lovændringsforslag Brande 
Forslaget er trukket 

 
l. Ændringsforslag 1 til rammebudget 2025 behandlet under pkt. 5. 

 
m. Ændringsforslag 2 til rammebudget 2025 behandlet under pkt. 5. 

 
n. Ændringsforslag 3 til rammebudget 2025 behandlet under pkt. 5. 

 
o. Ændringsforslag 4 til rammebudget 2025 behandlet under pkt. 5. 

 

10. Eventuelt 

Dan Koch-Hansen, Sydfyn: Mentor Club har været godt for en ny klub en god hjælp.  
Invitation med sponsor på blev afvist til hjemmesiden 
Opfordringen blev taget til efterretning. 

Amir Rashid sagde stor tak til Tarik Setta, som fik stående klapsalver fra hele forsamlingen. 
Tillykke til Bodo og Murad for valget. 

Tarik Setta, tak til alle der har bakket mig op og tak til forbundet. Held og lykke til de nyvalgte. 
 
Murad Ahmed – tak for valget og glæder sig til det politiske arbejde i forbundet. 

EM i oktober – god tur. 

 

Dirigenten nedlagde herefter hvervet og overgav ordet til formanden. 

 

Afrunding: 

Mireille takkede Tarik for det gode samarbejde i bestyrelsen. 

Tusind tak for jeres deltagelse.  
 

Dato:     Dato: 30-05-2024 

 

 

 
 

Søren Gøtzsche    Keld Andreassen 
Dirigent     Referent 

 

 


